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Résume

Les hépatites virales regroupent plusieurs maladies infectieuses qui ont en commun une
inflammation des cellules du foie lié & des virus (VHA, VHE, VHB, VHC, VHD). En revanche
leurs modes de transmission et leur agressivité se different. Certaines d'entre elles peuvent ne
s'accompagner d’aucun symptdme ou entrainer de graves complications. Les hépatites dues aux
virus des hépatites B (VHB), C (VHC) et D (VHD) peuvent devenir chroniques. Le diagnostic
repose sur le bilan hépatique et les tests sérologiques pour identifier le virus. La prise en charge
des hépatites varie en fonction du virus en cause, certaines guérissent spontanément, d’autres

non.
Abstract

Viral hepatitis includes several infectious diseases that have in common an
inflammation of liver cells linked to viruses (HAV, HEV, HBV, HCV, HDV). On the other
hand, their modes of transmission and their aggressiveness differ. Some of them may have no
symptoms or lead to serious complications. Hepatitis due to hepatitis B (HBV), C (HCV) and
D (HDV) viruses can become chronic. Diagnosis is based on liver function tests and serological
tests to identify the virus. The management of hepatitis varies according to the virus in question,

some heal spontaneously, others do not.
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